
 

  VÝROČNÍ ZPRÁVA 

2018 

2. března 2019 

Vypracoval výbor mysliveckého spolku. 



1. Zahájení schůze 

 Vážené kolegyně,  kolegové myslivci, vážení hosté. Vítám vás na dnešním jednání 

Výroční členské schůze Mysliveckého spolku Pasohlávky. Sešli jsme se dnes, abychom 

společně zhodnotili činnost našeho spolku v loňském  roce.   

Jednotliví členové výboru a revizní komise přednesou své zprávy za uplynulý rok a také 

návrhy činností na rok 2019.  Na základě tohoto jednání schůze a následných připomínek 

bude vypracováno usnesení. To slouží jako podklad řízení činnosti spolku v příštím roce. 

Věnujte prosím proto přednášeným  informacím  náležitou pozornost.  

 

2. Volba návrhové a mandátové komise pro vypracování usnesení 

 O průběhu a závěrech jednání je sepsán  zápis a usnesení. Podle jmenného seznamu 

jsou členy návrhové komise zvoleni: 

 pan  ............................................................................................................. 

 pan  ............................................................................................................. 

 pan  ............................................................................................................. 

Zápis je nutno sestavit jasně a srozumitelně. Musí v něm být uvedeny všechny informace o 

projednávaných bodech, přesné formulace odsouhlasených úkolů a termínů a podobně.  

 Dnešnímu jednání je dle prezenční listiny přítomno ................. členů. Můžeme 

konstatovat, že je členská schůze schopná usnášení dle Stanov spolku, a to ve všech bodech 

programu.   



3. Program jednání  

Volba návrhové a mandátové komise 

Zpráva předsedy spolku o činnosti spolku za rok 2018 

Zpráva hospodáře  

Zpráva finančního hospodáře  

Zpráva jednatele  

Zpráva správce budov a střelnice  

Zprávu kynologického referenta 

Zprávu brigádního referenta a místopředsedy spolku 

Zprávu Revizní komise 

 Gratulace jubilantům 

 Diskuze  

 Závěr   

 

Doplnění:   

 

  



4. Zpráva předsedy spolku o činnosti spolku v roce 2018 

Vážené kolegyně, kolegové, vážení hosté, 

při pohledu zpět, by se mohlo zdát, že předešlý rok nebyl ničím výjimečný. Uplynul 

stejně rychle jako ty předešlé, my zde opět sedíme, rekapitulujeme a plánujeme, co budeme 

dělat v tom nadcházejícím. Osobně si ale myslím, že se odehrálo několik událostí nad kterými 

stojí se pozastavit a zamyslet se. Pojďme se tedy podívat trochu podrobněji, co se nám 

podařilo a také na to čeho jsme nedosáhli a proč.  

Začal bych oblastí organizační. Myslivecký spolek je organizace dobrovolná, přesto 

jeho činnost podléhá pravidlům a zákonům. Veškerá dění jsou řízena interními dokumenty – 

Stanovami spolku a Provozním řádem. Dohled vykonává členská schůze, jako kontrolní orgán 

pracuje Revizní komise. Činnosti v průběhu roku jsou dané plánem práce, schváleným 

členskou základnou. Dle tohoto jsme na uplynulý rok jsme měli naplánované čtyři výborové a 

čtyři členské schůze. Programy jednotlivých schůzí korespondovaly s aktuální potřebou 

spolku, plánem práce a plánem kulturních a střeleckých akcí.  

Významnou událostí byla v loňském roce volba řídících orgánů spolku – výboru a 

revizní komise. U tohoto bodu bych se rád pozastavil. Přestože byli všichni členové 

seznámeni v dostatečném předstihu o datu konání schůze i s plánovanými volbami, byla účast 

prakticky na hraně. A to i přes fakt, že členská základna vyjadřovala nespokojenost s činností 

výboru a při volbě výboru mohl každý svůj názor vyjádřit. Jak samotná neúčast při volbách, 

tak i průběh voleb signalizují téměř nezájem o činnosti ve spolku. Tento nezájem je vidět i na 

společných brigádách a akcích pořádaných spolkem. Sice máme v provozním řádu zakotvenu 

povinnost každého člena účastnit se, ale skutečnost je jiná. Pravidelně tyto akce organizuje a 

účastní se jich jen hrstka stále stejných členů. Všichni to dělají ze zájmu a s co nejlepším 

přesvědčením posunout se dál. Jak potom vnímat někdy až kritiku z pléna „to by se mělo 

udělat jinak, to jsme měli, vy jste si to domluvili, vy jste rozhodli …. A podobně. A jak potom 

spravedlivě rozdělovat zvěřinu a povolenky na lov? Věřte, že to moc motivační a 

povzbuzující není.  Proto se konají členské schůze, kde se vše probírá, připravuje a jste se 

vším seznámeni. Vím, že náš spolek „stárne“ a mladších členů je míň a míň, jiné to 

v dohledné době asi nebude. Ale myslím si, že zapojit se do dění spolku jde v každém věku 

radou, zkušeností, názorem. Proto navrhuji, minimálně na další členské schůzi by se měl 



otevřít a prodiskutovat způsob odpovědnosti, odměňování ale i případných dopadů při 

neplnění základních povinností členů.  

Za připomenutí jistě stojí i letošní Myslivecký ples, který byl pořádán v lednu. Dle 

mého názoru a i podle finančních výsledků patří za poslední období k těm úspěšnějším. 

S pomocí obce Pasohlávky, členu spolku a dalších sponzorů se nám podařilo připravit 

příjemné prostření i bohatá tombola. Asi největší podíl na tom všem má velké množství 

zvěřiny, kterou se nám podařilo zajistit. Pevně doufám, že pro všechny zúčastněné byl 

příjemným zážitkem a podobná účast bude i v příštích letech.  

Sportovní střelecké závody jsou také poměrně často diskutovaným tématem mezi 

členy. Účast na těchto soutěžích se již stabilizovala a naše soutěže si našly svůj stálý okruh 

zájemců. Daří se nám tím, alespoň z části, pokrývat naše výdaje. Stejně tak jsou tyto soutěže 

příkladnou reprezentací spolku. Střelnici průběžně upravujeme a snažíme se, v rámci 

možností, zvyšovat její hodnotu. Za pomoci dotací z obce jsme na jaře osázeli její okolí 

dřevinami a stromy.  I přes velice horké a suché léto se podařilo většinu dřevin udržet ve 

vegetativním stavu. V tomto je ale nutné pokračovat i nadále, aby se rostliny trvale uchytily. 

Díky tomu dochází k celkovému zlepšení prostředí střelnice. V této činnosti bychom mohli 

pokračovat i nadále. Vysadit před vysokou věží stromy či osadit cestu na střelnici alejí 

ovocných stromů. Uvědomuji si, že se jedná o položky finančně náročné. My myslivci to sami 

nezvládneme, proto jsme požádali obec o dotaci a navrhli spoluúčast na obnově těchto lokalit. 

Přeci jen je jedním z úkolů nejen myslivců, ale i všech ostatních občanů udržet nebo lépe, 

snažit se obnovit původní biotop krajiny i pro další generace.  

V oblasti péče o zvěř a krmná zařízení se běžné opravy a údržba mysliveckých 

zařízení provádí průběžně podle potřeby. Po vichřicích se nám podařilo opravit střechu 

bateriového střeliště i většinu poničených posedů. Přesto nám ještě zůstává dokončit několik 

úkolů. Tyto činnosti budou naplánovány na první jarní brigády.  

Bohužel výsledky loňských honů nejsou příznivé. Drobné zvěře rok od roku ubývá. A 

tak bychom se měli více zamyslet, jak napomoci zvýšení početního stavu drobné zvěře volně 

žijící. Nejsou to jen napáječky a zimní přikrmování. Jedná se o tlumení zvěře škodící 

myslivosti. Navrhnul bych zorganizovat několik společných honů na tuto zvěř. A připomněl 

členům povinnost podílet se na jejím tlumení. V posledních letech dochází v revíru ke změně 

struktury pěstovaných plodin, vznikají krmné a bio pásy. Toto bude mít významný pozitivní 

vliv na zvýšení početních stavů drobné zvěře. A my, myslivci, bychom tomu měli jít naproti. 



Jedním z důvodů je i fakt, že se nám pravděpodobně již letos zmenší rozloha honitby o plochu 

plánované výstavby lázeňského areálu. Měli bychom se všichni dobře starat o to zbývající tak, 

abychom mohli mít radost z krásných loveckých zážitků. 

V loňském roce byl za pomocí dotace z obce zakoupen chladicí box pro uložení 

zvěřiny. Vedle něj byl hlavně zásluhou členů Zdenka Kosiny a Petra Vyhňáka zbudován i 

sprchový kout na ošetření zvěře po ulovení. Jedná se o významné zvýšení kvality ošetřování a 

skladování zvěřiny. Obzvláště v teplých měsících. Nadále zůstává několik prací na budovách, 

které se již druhý rok nedaří dokončit. Nátěr cihlových stěn proti opadávání pozůstatků 

omítky, dokončení venkovního obložení, venkovní terénní úpravy, oprava plotu, branky, 

sklad dřeva a podobně. Jedná se o drobnosti, které se ale neustále odkládají. Samozřejmostí je 

nadále udržovat v dostatečné péči veškerý náš majetek a zařízení tak, aby vše plnilo účel a 

význam.  

Díky dotacím obce máme možnosti, kterým se dostává jen málo organizacím. To je 

potřeba si uvědomit a přijímat s pokorou. Jen tak se můžeme společně všichni podílet na 

zlepšení již tak dost devastované krajiny našeho regionu. Samotné finanční dotace od obce, 

sportovní střelby a myslivecký ples nám nepomohou. Peníze nám nebudou nic platné bez 

spoluúčasti všech členů. A to nemluvím jen o hmotných věcech. Zkušenosti, rady, nápady, to 

jsou věci, kterými může přispět každý člen. Všichni společně tvoříme obraz a celkové 

hodnocení mysliveckého spolku.  

Nerad bych, aby moje zhodnocení působilo veskrze negativně. Jedná se spíše o mé 

pocity a názory z pozice předsedy spolku. Jedná se spíše o snahu k pozitivnímu vykročení 

do dalšího období. Závěrem mi dovolte ještě jednou poděkovat všem členům, kteří se 

aktivně účastní veškerého dění ve spolku. Také paní starostce obce Pasohlávky Martině 

Dominové, Dis. za pomoc při zajišťování finanční podpory při pořádání kulturních a 

střeleckých akcí. Děkuji rovněž také panu Ing. Václavu Koubkovi, honebnímu starostovi, za 

činnost při správě honebního společenstva. 

František Flodr 

předseda spolku 

 

  



5. Zpráva mysliveckého hospodáře 

Za období od 1.1. 2018 do 31.12. 2018.  

Odlov zvěře: 

druh zvěře bažant zajíc srnčí černá 

plán lovu 30 50 18 5 

skutečnost 18 49 14 6 

v roce 2017 18 62 19 4 

 

Celkem bylo uloveno 67 ks drobné zvěře o celkové hmotnosti 176,6 kg. Srnčí zvěř v počtu 14 

ks o hmotnosti 179 kg.  

Černá zvěř v počtu 6 ks o hmotnosti 290 kg. Hmotnost veškeré zvěřiny činila 645,6kg. (v roce 

2017 bylo 655 kg.) 

Na 1 ha honební plochy bylo uloveno 0,39 kg a na 1 člena spolku 26,9 kg zvěřiny. 

 

Rozdělení ulovené drobné zvěře: 

Zajíc-uloveno 49 ks 

Členové 20 

Vinofrukt 5 

Traktoristé 2 

Tombola 1.hon 13 

Tombola 2.hon 0 

Tombola ples 7 

Pozitivní 2 

Bažant-uloveno 18 ks 

Tombola 1.hon 0 

Tombola 2.hon 6 

Za psa na 1.honě 6 

Za psa na 2.honě 6 



Rozdělení ulovené srnčí zvěře: 

Celkem uloveno 14 ks. Z toho: srnci  5 ks 

                                                     srny   4 ks 

                                                     srnčata   5 ks. 

Srnci: 

Celková hmotnost zvěřiny je 76 kg. Nejtěžší kus měl 18 kg a nejlehčí 12 kg. 

 

Odlov dle měsíců: 

měsíc počet věková třída 

srpen 4 ks 1,2,3,3 

září 1 ks 3 

 

Rozdělení zvěřiny: 

Dubš, Flodr, Flodrová, Novotný, Urbánek. 

 

Přehled o lovcích: 

Koubek Bohumil 1 ks 3.věková 

Slabý Michal 2 ks 1.věková a 1ks 2.věková 

Flodr František 1 ks 3.věková 

Dubš Rostislav 1 ks 3.věková 

 

Dle plánu lovu nesloven 1 ks 1.věkové třídy. 

 

Srny: 

Celková hmotnost zvěřiny je 61 kg. Nejtěžší kus měl 16 kg a nejlehčí 15 kg. 

Odlov dle měsíců: 

září 1 ks 

prosinec 3 ks 

 

Rozdělení zvěřiny: 

Slabý Jiří, Uherek, Koubek, 1x tombola na ples. 



Přehled o lovcích: 

Slabý Jiří 1 ks 

Koubek Bohumil 2 ks 

Slabý Michal 1 ks 

 

Dle plánu lovu nesloveny 2 ks. 

 

Srnčata: 

Celková hmotnost zvěřiny je 42 kg. Nejtěžší kus měl 12 kg a nejlehčí 5 kg. 

Odlov dle měsíců: 

listopad 3 ks 

prosinec 2 ks 

 

Rozdělení zvěřiny: 

Vyhňák,1x tombola na ples, 3x potřeba spolku. 

 

Přehled o lovcích: 

Dubš Rostislav 1 ks 

Slabý Michal 1 ks 

Kosina Zdeněk 2 ks 

Koubek Bohumil 1 ks 

 

Dle plánu lovu nesloven 1 ks. 

 

Odlov černé zvěře: 

Celková hmotnost zvěřiny je 290 kg.    

bachyně – sele  30 kg Slabý Jiří tombola ples 2018 

kňour – sele 40 kg Slabý Michal tombola ples 2018 

bachyně 70 kg Flodr František tombola ples 2018 

kňour – lončák  50 kg Flodr František ponechán lovci 

kňour – lončák 35 kg Flodr František ponechán lovci 



kňour 65 kg Koubek Bohumil ponechán lovci 

 

Odlov ostatních druhů zvěře: 

Kachna divoká 23 ks 

Husa velká 3 ks 

Husa polní 23 ks 

Husa běločelá 35 ks 

Holub hřívnáč 4 ks 

Jezevec lesní 0 ks 

Liška obecná 14 ks 

Toulavá kočka 4 ks 

Kuna 2 ks 

Straka obecná 2 ks 

Vrána šedivka 4 ks 

 

Vyhodnocení myslivecké činnosti: 

 Oproti loňskému roku mírný pokles lovu zajíců, u bažantů je lov stejný. Zdravotní stav 

zajíců je dobrý, pozitivní na tularemii byly dva kusy. Lov kachen a husí je zhruba na stejné 

úrovni jak vloni. Odlov srnčí zvěře opět nebyl splněn. Co se neodlovilo, to zahynulo na silnici 

(za rok to bylo 6 ks-jen nahlášené policií). Postavení pachového ohradníku u N. Vsi se 

osvědčilo. Z tohoto důvodu bych se chtěl zaměřit na další místo, kde bylo sraženo více kusů 

zvěře a to na silnici u Aqualandu. 

Přestože zde není černá zvěř stabilní, je nárůst lovu každý rok větší. 

V tlumení lišek máme dobré výsledky. 

 

Spotřeba a zabezpečení krmiv: 

 Bylo zajištěno dostatečné množství zrnin a zadiny. Každý člen si ve svěřených 

krmných zařízeních provádí přikrmování sám. 

 

Ve smyslu správného mysliveckého hospodaření je potřeba se zaměřit na: 

1. pěstování plodin pro drobnou zvěř, 



2. zajištění jaderného krmiva, sena, řepy pro zimní přikrmování zvěře, 

3. péče o krmná zařízení a napáječek, 

4. péče o myslivecká zařízení určena k lovu, 

5. tlumení zvěře dravé zákonem lovit povolené, 

6. důsledné dodržování zásad správného lovu spárkaté zvěře. 

 

 

 

          

          

 

Zdeněk Kosina 

         myslivecký hospodář 

 

 

  



6. Zpráva finančního hospodáře 

Podíl jednotlivých úseků na plnění finančního plánu: 

 Myslivost výdaje                  72 898,00 Kč  

 

 

příjmy               149 944,00 Kč  

 

 

zisk                  77 046,00 Kč  

 

    Střelectví výdaje               128 324,00 Kč  

 

 

příjmy               122 426,00 Kč  

 

 

ztráta -                  5 898,00 Kč  

 

    Kynologie výdaje                    8 000,00 Kč  

 

 

příjmy                                -  Kč  

 

 

ztráta -                  8 000,00 Kč  

 

    Organizační výdaje                  83 989,87 Kč  

 

 

příjmy                  89 830,08 Kč  

 

 

zisk                    5 840,21 Kč  

 

    Skutečné výdaje celkem 

 

              293 211,87 Kč  

 Plánované výdaje celkem 

 

              303 204,00 Kč  

 

    Skutečné příjmy celkem 

 

              362 200,08 Kč  

 Plánované příjmy celkem 

 

              270 000,00 Kč  

 

    Plánovaná ztráta 2018 : -               33 204,00 Kč  

 Skutečný zisk 2018: 

 

                 68 988,21 Kč  

  

 

   Pro zajímavost uvádím, jaké akce byly zdrojem příjmů do rozpočtu spolku: 

Příspěvek členů na činnost sdružení                                -   Kč  

 Myslivecký ples 

 

                 39 015,00 Kč  

 Memoriál Mgr. Františka Jelénka 

 

                 18 587,00 Kč  

 Dyjský pohár                    13 474,00 Kč    

O pohár starosty obce 

 

                   9 001,00 Kč  

 



1. hon 

 

                 14 196,00 Kč  

 2. hon 

 

-                  6 938,00 Kč  

  

 

   Na schůzi výboru spolku byl sestaven návrh finančního plánu na rok 

2019 a je zde nyní předkládán: 

 Výdaje 

 Myslivost 

 Nájemné za honitbu za rok 2018 21 204,00 Kč  

Nájemné za honitbu za rok 2019 21 204,00 Kč  

Opravy posedů a žebříků 10 000,00 Kč  

Nákup krmiva (zrno + seno) 30 000,00 Kč  

Nákup pachových ohradníků 4 000,00 Kč  

Nákup zajíců (10 ks) 35 000,00 Kč  

Nákup navijáku 3 500,00 Kč  

Celkem 124 908,00 Kč  

  Kynologie 

 Příspěvek na lovecky upotřebitelné psy 18 000,00 Kč  

Příspěvek na koupi lovecky upotřebitelného psa (Kč 5000,--/1kus) 10 000,00 Kč  

Celkem 28 000,00 Kč  

  Střelectví 

 Nákup nových baterií do fotopastí (2 kusy) 5 000,00 Kč  

Nákup alkoholtestru 3 000,00 Kč  

Údržba střelnice (zástěny, zábradlí, nátěry) 5 000,00 Kč  

Nákup cen na střelecké závody 30 000,00 Kč  

Celkem 43 000,00 Kč  

  Organizace 

 Správní poplatky (vodné, stočné, elektřina, poštovné, pojištění, tiskopisy) 15 000,00 Kč  

Operativní řešení mimořádných situací 8 000,00 Kč  



Příspěvek společenským organizacím (MDD) 2 500,00 Kč  

Odměny jubilantům (50, 60, 70,75 let) 4 000,00 Kč  

Myslivecký ples (hudba, ceny do tomboly, topení, OSA) 30 000,00 Kč  

Webové stránky MS Pasohlávky  1 500,00 Kč  

Celkem 61 000,00 Kč  

Výdaje celkem 256 908,00 Kč  

  Příjmy 

 Myslivecký ples 2019 30 000,00 Kč  

Střelecké závody, pronájem střelnice  35 000,00 Kč  

Příjem z honů (bufet, prodej zvěře)  10 000,00 Kč  

Celkem  75 000,00 Kč  

  Dotace 

 Obec Pasohlávky-hudba ples  25 000,00 Kč  

Obec Pasohlávky-ceny na střelecké soutěže 45 000,00 Kč  

Celkem 70 000,00 Kč  

Příjmy celkem 145 000,00 Kč  

  Plánovaná ztráta za rok 2019       - 111 908, 00 Kč

        

Zůstatek na účtu v ČS Pohořelice k 31. 1. 2019:   63 708, 97 Kč 

Stav pokladní hotovosti k 17. 2. 2019:    21 563, 00 Kč 

 

 

Rostislav Dubš 

finanční hospodář 



7. Zpráva jednatele 

 V loňském roce se konaly celkem tři členské, tři výborové a jedna Výroční členská 

schůze. Všechny schůze byly dle prezenčních listin usnášeníschopné. Na všech schůzích 

v průběhu roku byly organizačně i materiálně projednávány a připravovány veškeré akce 

přímo související s chodem spolku. Ze všech jednání těchto schůzí jsou pořizovány zápisy a 

spolu s prezenčními listinami a provedenými usneseními jsou uloženy jak v papírové podobě, 

tak v podobě elektronické. V květnu proběhla volba výboru spolku a revizní komise, přesto 

složení obojího zůstává  beze změny.  

 Členská základna se v posledních letech nijak výrazně neobměňuje. Počet členů má 

spíše klesající charakter. K dnešnímu dni má myslivecký spolek 23 řádných členů, jednoho 

čekatele na členství a tři čestné členy. V loňském roce nás opustil dlouholetý člen pan Jiří 

Zahradníček. Pan Zahradníček společně s manželkou byli součástí mysliveckého spolku 

v Pasohlávkách dlouhé roky. Členská základna proto přijala paní Zahradníčkovou za čestnou 

členku mysliveckého spolku. V měsíci březnu podali žádost o zrušení členství manželé 

Novákovi.  

 Výbor spolku také obdržel žádost o členství pana Josefa Dřevojánka, který byl poté 

přijat za čekatele na členství. V průběhu roku prokázal, že to s činností ve spolku myslí 

upřímně. Jednání dnešní schůze by mělo zhodnotit jeho přístup za čekatelské období, aby 

mohl být přijat za řádného člena spolku.   

 V únoru 2019 obdržel výbor žádost paní MVDr. Jany Kozákové, Ph.D. o umožnění 

praxe adepta v našem spolku. Výbor její žádosti vyhověl a paní Kozáková je dnešnímu 

jednání přítomna.  



kategorie věk počet členů % složení

<30 1 4%

31-40 3 13%

41-50 2 9%

51-60 4 17%

61< 13 57%

nejstarší 84

Věkové složení členské základny MS pasohlávky

Průměrný věk 60

nejmladší 30



 Jmenný seznam členů k 2. 3. 2019 (v souladu s GDPR): 

 

 

 

     Lucie Flodrová 

jednatelka 

P.č. Jméno Obec Č.p. Směr.číslo Datum narození Telefonní číslo

1 Dubš Rostislav Pasohlávky 122 691 22 15.4.1962 728012967

2 Flodr František ml.. Nová Ves 101 Pohořelice 691 23 18.9.1968 731131580

3 Flodrová Lucie Nová Ves 101 Pohořelice 691 23 14.6.1989 724086976

4 Hlaváč Zdeněk Nová Ves 39 Pohořelice 691 23 30.3.1962 602292768

5 Jelének Martin Soukupova 4 Boskovice 680 01 23.3.1988 732721849

6 Kosina Zdeněk Pasohlávky 158 691 22 14.2.1974 606311120

7 Koubek Bohumil Ivaň 192 691 23 11.4.1954 608121520

8 Němeček Jaroslav Ivaň 240 691 23 20.8.1947 728074895

9 Novotný František Cvrčovice 168 691 23 13.2.1950 608635291

10 Pacas Roman Znojemská 504 Pohořelice 691 23 14.11.1943 724534029

11 Preiss Vladimír Nová Ves 11 Pohořelice 691 23 14.2.1949 607525800

12 Rostislav Králík Pasohlávky 89 691 27.5.1969 27.5.1969

13 Říháček Ladislav Padělky 402 Zbýšov 664 11 12.8.1940 721037295

14 Shorný Václav Vlasatice 368 691 30 5.2.1949 724369538

15 Sklenář Karel Ivaň 6 691 23 25.1.1942 728285716

16 Slabý Jiří Posohlávky 8 691 22 15.4.1954 773105745

17 Slabý Michal Pasohlávky 8 691 22 14.1.1979 606455434

18 Šťastný Josef Pasohlávky 100 691 22 9.6.1935 776360475

19 Štrbík Petr Velký Dvůr 1004 Pohořelice 691 23 24.3.1984 724243820

20 Tesařík Miroslav Syrovice 70 664 67 2.1.1941 602804900

21 Uherek Květoslav Pasohlávky 175 691 22 1.9.1952 777175965

22 Urbánek Vítězslav Pasohlávky 29 691 22 10.7.1950 777625054

23 Vyhňák Petr Masarykova 201 Zbýšov 664 11 24.4.1966 777059628

Čestný člen sdružení

1 Kališ Karel Zahraničního odboje 927 Třebíč 674 01 7.2.1934 736166986

2 Zahradníčková Miluše Jiráskova 458 Zbýšov 664 11 607182957

3 Flodr František st. Nová Ves 130 Pohořelice 691 23 12.12.1947 720207071

čekatel na členství

1 Dřevojánek Josef Nová Ves 99 Pohořelice 691 23 28.2.1986 602149042

Seznnam členů MS pasohlávky k 1.3.2019



8. Zpráva správce budov 

Myslivecký spolek Pasohlávky má v majetku 3 budovy: 

- myslivecký sklep s chatou, 

-  sklad krmiva, 

- budovu na Ovčárně.  

 Myslivecký sklep a sklad jsou udržovány na společných brigádách. Budovu no 

Ovčárně měl v nájmu pan Jiří Zahradníček, po jeho úmrtí zanikla také smlouva o pronájmu. 

Nová smlouva byla sepsána s čestnou členkou paní Zahradníčkovou.  

Ve skladě byl vybudován prostor pro zpracování zvěře, který mohou členové pro své účely 

využívat. Pronájem chaty probíhá dle provozního řádu a stanov mysliveckého spolku.  

 

V roce 2019 do plánu práce navrhuji: 

- dokončit započatou práci s obkladem venkovní fasády mysliveckého sklepa, 

- znovu provést nátěr vnitřní klenby, 

- vyřešit odtok dešťové vody.  

    

 

  



Zpráva správce střelnice 

 Střelnice je udržována v provozuschopném stavu na společných brigádách a také za 

pomoci akciové společnosti Vinofrukt.  

 

Myslivecký spolek pořádá tradičně 3 střelecké akce: 

 Střelnice se také dle zájmu pronajímá, dle platných pravidel a po dohodě s předsedou 

spolku. Výtěžek z těchto akcí je příjmem spolku.  

Další střelecké akce v roce 2019: 

pronájem     Slabý Michal   20. 4. 

pronájem    Rostislav Dubš 5. 10. 

pronájem    Slabý Jiří   leden 2020 

 



 V roce 2018 jsme osadili prostor střelnice stromy a okrasnými dřevinami. Také bylo 

dokončeno zastřešení střeliště americký trap. V letošním roce navrhuji projednání koupě 

slunečníků a opravu zástěn na střelištích.  

K 18. 2. 2019 činí zásoba terčů 14 700 kusů.  

 

 

 

          Michal Slabý 

správce budov a střelnice 

 

  



9. Zpráva kynologického referenta 

 Ve vlastnictví členů mysliveckého spolku Pasohlávky je ke dni 2. 3. 2019 celkem 7 

lovecky upotřebitelných psů. Z toho 1 norník a 6 ohařů. Dle zákona je vzhledem k rozloze 

honitby potřeba 2 ohařů, 2 barvářů a 1 norníka. Všechny společné akce MS byly 

v předchozím roce pokryty dostatečným počtem lovecky upotřebitelných psů.  

A nyní několik postřehů k zamyšlení. 

a) 1 ohař 13 let, 2 ohaři 11 let, 3 ohaři 8 let, norník 5 let. Pokud to někomu nic neříká, tak si 

dovoluji upozornit, že po 1. kole na honě jsou 3 ohaři na konci sil, ti zbývající 3 po 2. kole. O 

norníkovi to bude platit za rok.  

b) Jedna věc je počet psů na hektar honitby ze zákona. Věc druhá je počet psů na počet lovců. 

Všem známý počet první 3 lovci = 1 pes, dalších 5 lovců = 2 pes, dalších 10 lovců = další pes 

navíc a tak dále. A to jsou již jiné počty, než zákonná povinnost. Žádám proto všechny členy, 

kteří nevlastní lovecky upotřebitelného psa, aby o jeho pořízení uvažovali a to co nejdříve.  

 

 

 

 

Václav Shorný 

kynologický referent 

  



10. Zpráva místopředsedy a brigádního referenta 

 Minulý rok jsme brigády splnili dle plánu, který jsme se snažili dodržovat. Akce 

probíhaly v termínu, který byl dán plánem práce, ať už se jednalo o jednotlivé střelecké akce, 

nebo o plánu brigád a akcí, které se naplánovaly.  

 Jedinou kaňkou, která se nepovedla je dodělání obložení sklepa. Je to malý problém a 

věřím, že na první společné akci zmizí ze světa. Také doufám, že se letos na společných 

brigádách více zaměříme na opravy posedů a kazatelen. Již v minulosti se na tuto akci 

vyčlenilo pět lidí, kteří činnost prováděli. A pokud se to nezvládlo za jednu brigádu, tak na 

další se vše dodělalo. Stejně by tomu mělo být i letos.  

 V loňském roce jsme v našem mysliveckém sklepě provedli penetrační nátěr. Toto je 

také akce, která by se dle mého názoru měla letos zopakovat. Je to jediná účinná zbraň proti 

opadávání omítky. Také byly vysazeny stromky a keře na střelnici. A díky členům, kteří měli 

čas a chuť tyto stromky pravidelně zalévat, se v období sucha udržely při životě. Pevně věřím, 

že i letos tomu nebude jinak a v případě potřeby si členové na tuto činnost čas najdou.  

 V neposlední řadě si musím vzpomenout na střelecké akce, které nám do rozpočtu 

spolku přinesly nemalý zisk. Díky těmto akcím nemusíme sáhnout do svých peněženek a 

dorovnat rozdíl v pokladně, tak jak to máme uvedené v řídících dokumentech. Z dotací obce 

jsme dokázali vybudovat chladící box i pořídit osazení střelnice.  

 Samozřejmostí je i naše spolupráce s obcí ať se to týká Dětského dne nebo pořádání 

hodů, kde jsme již druhý rok organizačně vypomohli. Za zmínku jistě stojí i připomínka 

našeho organizování plesu. Uvádím, že jsme jedinou organizací, která ples v naší obci pořádá. 

Obci Pasohlávky patří velký dík a doufám v dobrou spolupráci v letošním roce.  

 Všem členům přeji hodně zdraví, štěstí a rovné broky jak při střelecké soutěži, tak při 

samostatném lovu.  

 

 

Květoslav Uherek 

místopředseda spolku 

 



  

Krmná zařízení je nutné vyčistit a dezinfikovat do neděle 30. 4. 2019. 



11. Zpráva předsedy kontrolní a revizní komise 

Zpráva o provedení revize v MS Pasohlávky 

 

Předseda komise: Jelének Martin 

Členové komise: Koubek Bohumil 

   Štrbík Petr 

 

RK provedla celoroční revizi činnosti a finančního hospodaření za rok 2018. 

Revize byla zahájena dne 20. 01. 2019 a ukončena dne 20. 01. 2019. 

K 20. 1. 2019 má MS Pasohlávky 23 členů a 3 čestné členy. 

Při své činnosti se MS řídil plánem práce vypracovaným pro rok 2018. Tento plán byl 

schválen členy MS na výroční členské schůzi 2018. Konaly se 3 plánované výborové schůze a 

3 členské schůze. Při kontrole usnesení z výroční členské schůze nebyly zjištěny žádné 

nedostatky.  

 

Pracovní činnost: 

1) Údržba a opravy mysliveckých zařízení: 

 Údržba mysliveckých zařízení je členy MS průběžně plněna v rámci individuálních  

i společných brigád. V měsíci květnu 2018 byla revizní komisí provedena kontrola zásypů 

a krmelců v honitbě. Drobné opravy jsou prováděny na brigádách případně členy spolku. 

Některá stávající zařízení je potřeba opravit, aby mohly plně sloužit.  

2) Údržba nemovitostí v držení MS 

 Myslivecké chatě s kulturním sklepem a skladem v Pasohlávkách je věnována 

výborem i členy MS patřičná pozornost. Je potřeba dokončit opravu fasády. Zbývající 



nemovitosti jsou udržovány v dobrém technickém stavu. Drobné opravy jsou prováděny na 

společných brigádách. Údržba objektu střelnice se seníkem je prováděna průběžně.     

3) Zabezpečení krmiva pro zvěř 

Políčka v honitbě jsou zaseta víceletými plodinami, obilí a především zadiny bylo 

dostatečné množství. Sena je také dostatek. Z výše uvedeného je zřejmé, že v uplynulém roce 

bylo krmivo pro zvěř zajištěno v dostatečném množství především díky zadině.  

4) Brigádnická činnost 

 Činnost byla organizována dle plánu práce a také dle individuálních potřeb. Brigády 

byly řádně připravovány a zabezpečovány výborem MS. Dle počtu brigádnických hodin 

jednotlivých členů byly rozděleny pozvánky na hony a povolenky k lovu.  

5) Střelectví  

 Střelecké soutěže plánované MS Pasohlávky – Memoriál Mgr. Františka Jelénka, 

Dyjský pohár a O pohár starosty obce Pasohlávky – tyto soutěže byly uskutečněny v daných 

termínech.  

Dále byla střelnice pronajímána jiným organizacím a subjektům. Střelnice je užívána dle 

provozního řádu.  

6) Kontrola finančního hospodaření 

 Byla provedena kontrola pokladních dokladů. Doklady sloužící jako podklady pro 

vedení pokladního deníku vykazují všechny náležitosti. Jsou řádně zakládány a evidovány.  

Pokladní doklady je potřeba zavčas předávat k zaevidování. 

Stav pokladny k 31. 12. 2018 byl 46 977,-Kč 

Stav účtu k 31. 12. 2018 byl 65 940,51Kč 

7) Myslivecká kynologie 

 Členové MS v roce 2018 chovali 9 lovecky upotřebitelných psů. V držení MS není již 

žádný pes. Příspěvky pro držitelé lovecky upotřebitelných psů byly řádně vyplaceny. 

 



8) Kontrola evidence ulovené zvěře 

 Evidenci ulovené zvěře vede myslivecký hospodář, rozdělení zvěřiny je prováděno dle 

nastavených pravidel.  

9) Inventarizace majetku 

  Úkol daný RK o provedení inventarizace majetku v držení MS Pasohlávky byl splněn. 

Tento bod je jako samostatná příloha této zprávy.  

 

 

PLÁN KONTROL RK NA ROK 2019: 

 

- kontrola vyčištění a dezinfekce mysliveckých zařízení bude RK provedena od 1. 5. 2019 

 

 

 

 

Ing. Martin Jelének 

předseda revizní komise 

 

  



12. Gratulace jubilantům z řad členů 

V letošním roce oslaví svá životní jubilea pánové: 

Rostislav Králík   50 let 

Preiss Vladimír   70 let 

 Shorný Václav   70 let 

 

 Všem kolegům blahopřejeme a přejeme mnoho zdraví, štěstí a spokojenosti do dalších 

let. V souladu s provozním řádem a usnesením ČS jim bude předán gratulační list, věcný dar a 

povolenka k lovu trofejové zvěře jako výraz ocenění jejich práce pro myslivost.  

 

Významného životního jubilea se dožívá i čestný člen pan: 

 Karel Kališ    85 let 

Rovněž gratulujeme a přejeme mnoho zdraví, štěstí a spokojenosti do dalších let. 

 

 

  



13. Diskuze k předneseným zprávám, plánům a návrhům. Návrhy a 

náměty.  

 

 

 

14. Přijetí usnesení z jednání VČS  

 

 

 

15. Závěr 


